

INVOICE
Sold to/Vendu à:
 THE CORP OF THE CITY OF SARNIA

 255 CHRISTINA ST N
 PO BOX 3018 STN MAIN
 SARNIA ON N7T 7N2
 CANADA

Ship to/Expédier à:
 BREANNE CHILDS

 THE CORP OF THE CITY OF SARNIA
 CLERK'S DEPARTMENT
 255 CHRISTINA ST N
 SARNIA ON N7T 7N2
 CANADA

Net	137.00
QST/PST - TVQ/TVP	0.00
GST/HST - TPS/TVH	6.85
TOTAL	143.85

PAID/PAYÉ

PLEASE QUOTE CUSTOMER ACCOUNT NO, AND INVOICE NUMBER WHEN MAKING INQUIRIES
 INDIQUEZ LES NUMÉROS DE COMPTE DU CLIENT ET DE FACTURE LORSQUE VOUS DEMANDEZ DE L'ASSISTANCE

QST/TVQ NO 1018319302
 GST/HST/TPS NO 104353107 RT

CUSTOMER ACCOUNT NUMBER NUMÉRO DE COMPTE DU CLIENT	SHIP VIA MODE D'EXPÉDITION	TERMS CONDITIONS	DATE M / D / Y M / J / A	INVOICE NUMBER NUMERO DE FACTURE	PAGE
064088	CANPAR		12/14/22	11526112	1 of 1

QUANTITY - QUANTITE

PURCHASE ORDER NO. NO DU BON COMM	ORDERED COMMANDÉE	SHIPPED EXPÉDIÉE	B/O EN SUSPENS	CODE	DESCRIPTION	ISBN	PRICE PRIX	DISCOUNT REMISE %	AMOUNT MONTANT
D00048897	1	1			2023 Ont Municipal Act & Commentary Mascarin/Williams CWO - VISA TRANS ID: d00048897	9780433521341	122.00		122.00
	1	1			SHIPPING AND HANDLING	SHIPPING.	15.00		15.00
TOTAL SHIPPED TOTAL EXPÉDIÉE		1							

REMITTANCE ADVICE - BORDEREAU DE PAIEMENT

PLEASE INCLUDE WITH PAYMENT - JOINDRE A VOTRE PAIEMENT



11526112

BACK ORDER CODE

O/S = OUT OF STOCK
 NED = NEW EDITION PENDING
 OSI = OUT OF STOCK INDEFINATELY
 NYP = NOT YET PUBLISHED
 R/P = REPRINTING
 NCR = NO CANADIAN RIGHTS
 CAN = PUBLICATION CANCELLED
 O/P = OUT OF PRINT
 OTO = ORDER TO ORDER
 PUB = PUBLISHED BACKLIST
 PUF = PUBLISHED FRONTLIST

CODES DE COMMANDES EN SOURFFRANCE

O/S = NON DISPONIBLE
 NED = NOUVELLE ÉDITION EN ATTENTE
 OSI = STOCK ÉPUISE POUR PÉRIODE INDÉFINIE
 NYP = À PARATÎRE
 R/P = RÉIMPRIMER
 NCR = SANS DROITS CANADIENS
 CAN = CANCELLATION DE PUBLICATION
 O/P = ARRÊT D'IMPRESSION
 OTO = COMMANDE A COMMANDER
 PUB = OUVRAGES DE FOND
 PUF = OUVRAGES DE PUBLICATION RÉCENTE

LexisNexis Canada Inc.

Tax Registration Numbers

GST/HST:	104353107
QST	1018319302
PEI:	131656
SASKATCHEWAN:	1770650
MANITOBA	104353107

TERMS AND CONDITIONS OF SALE

GENERAL

1. Acceptance:

All purchases shall be subject to acceptance by LexisNexis Canada's credit department.

2. Title transfers at point of shipment

3. Claims for non-receipt of purchase:

A claim for non-receipt of any purchase must be received by LexisNexis Canada within sixty(60) days of the date of the statement on which the invoice covering such purchase is first shown.

4 Return of Purchase:

Should it be necessary to return any of the merchandise shipped to you on this invoice, no credit will be issued until such time as the merchandise is received by LexisNexis Canada in a saleable condition and accompanied by a copy of this invoice. Merchandise may only be returned within (30) days of the date of shipment unless prior written authorization is received from LexisNexis Canada. Opening the shrink wrap on a CD-ROM constitutes acceptance of and agreement to be bound by the terms and condition of the enclosed Licence Agreement. No returns are accepted for customized products.

5. Subscriptions:

Subscription services billed and paid for are not refundable.

6. Applicable to Bookstore Purchases with an E-book component:

For purchases with an e-book component, LexisNexis Canada will not accept returns if, at any time after purchase:

- the e-book has been downloaded using the download code provided with the print component of the book; OR
- the download label (containing the download code) included with the print component has been removed or destroyed.

7. We will arrange for an external third party to take responsibility for shipping.

MODALITÉS DE VENTE

GÉNÉRALITÉS

1. Consentement

Tout achat doit être préalablement accepté par le service de crédit de LexisNexis Canada.

2. Le titre transfère au point de livraison.

3. Réclamations pour marchandises non reçues

Une réclamation de non-réception des marchandises doit parvenir à LexisNexis Canada dans les soixante (60) jours suivant la date sur relevé sur lequel figure la première facture concernant cet achat

4 Retour de marchandises

Si vous devez retourner la marchandise décrite sur la présente facture, aucune note de crédit ne sera émise avant le retour desdites marchandises à nos entrepôts dans un état permettant leur revente et accompagnées d'une copie de la présente facture. Les marchandises doivent être retourner dans les trente (30) jours à compter de la date d'expédition à moins qu'une autorisation écrite stipulant une date ultérieure vous soit accordée par LexisNexis Canada. Dès que vous défaites l'emballage de plastique d'un cédérom, vous acceptez les modalités de la licence d'adhésion ci-jointe et y êtes lié. Aucun retour de produits personnalisés ne sera accepté.

5. Souscriptions

Les services d'abonnement facturés et payés ne sont pas remboursables

6. Pour les achats en ligne incluant un livre électronique:

LexisNexis Canada n'acceptera aucun retour de marchandise pour les achats en ligne incluant une composante livre électronique si à quelque moment que ce soit après l'achat :

- le livre électronique a été téléchargé par le biais du code de téléchargement livré avec l'exemplaire imprimé de l'ouvrage, ou
- l'étiquette comportant le code de téléchargement a été retirée ou détruite.

7. Le service de livraison est confié à des tiers qui assument la responsabilité de l'expédition des commandes